

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Jordan Wood Industries (jwico) Date: 04-06-2026 02:49:28 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو التاريخ: 04-06-2026 02:49:28 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of Jordan Wood Industries (jwico) cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 21-06-2026 at Through Zoom to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 21-06-2026 الساعة 10:00 في عبر تطبيق زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Other:	آخر:
Pursuant to the provisions of Articles 172, 174, and 175 of the Jordanian Companies Law, and in accordance with Article 6(f) thereof, which allows General Assembly meetings to be conducted through electronic means, the Board of Directors of Jordanian Wood Industries Company (JWICO) PLC is pleased to invite you to attend the Extraordinary General Assembly Meeting to be held at 10:00 a.m. on Sunday, 21 June 2026, via Zoom. The meeting is convened to consider the matters included on the agenda and to adopt the appropriate resolutions in respect thereof, as follows: 1. To discuss the initiation of insolvency proceedings pursuant to the provisions of the Companies Law	عملاً بأحكام المواد (172) و (174) و (175) من قانون الشركات الأردني ، وعملاً بأحكام المادة (6) الفقرة (و) من ذات القانون التي تجيز عقد اجتماعات الهيئة العامة بالوسائل الإلكترونية، يسر مجلس إدارة الشركة الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو مساهمة عامة محدودة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي، والذي سيعقد في تمام الساعة 10 صباحا من يوم الأحد الموافق 2026.6.21 عبر تطبيق (zoom) وذلك لمناقشة البنود المدرجة على جدول الأعمال واتخاذ القرارات المناسبة بشأنها، على النحو التالي: - 1. مناقشة اللجوء الى الاعسار سندا لاحكام قانون الشركات
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Suzanne Alnaif	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Suzanne Alnaif